
Technische vragen commissie Burger en Bestuur 14 september 2023 

Agendapunt/onderwerp:

Verordening 
Bezwaarschriftencommissie  

Fractie:      Antwoord:     

1  In hoeverre kunnen we 
garanderen dat ook gelijk contact 
wordt opgenomen ed.?

GL Wij gaan ervan uit dat hier wordt gedoeld op art. 2 
lid 2 van de Verordening, dat na de registratie van 
het ingediende bezwaarschrift z.s.m. contact op 
wordt genomen met bezwaarmaker. 

Bij goedkeuring/ de inwerkingtreding van de 
Verordening is dit de te volgen 
standaardprocedure. De Verordening zelf spreekt 
over 'zo spoedig mogelijk' en niet over 'gelijk/ 
meteen'. Het is dus een inspanningsverplichting 
waaraan geen garanties worden verbonden. 

2 Kan het ambtelijk horen ed ook 
toegepast worden buiten 
genoemde categorieën? 

GL Nee, de verordening biedt daar geen ruimte voor.

3 Hoe selecteren burgemeester en 
wethouder de leden vd 
commissie?

 GL Er worden sollicitatiegesprekken gehouden door 
de commissie. Benoembare kandidaten worden 
door de burgemeester en de gemeentesecretaris 
geïnterviewd, waarna de gemeentesecretaris 
vervolgens de voorkeuren voorlegt aan het 
college. 

4 Waarom is in de verordening niet 
opgenomen dat als de 
bezwaarmaker verzoekt om 
gehoord te worden, het college 
cq de ambtelijke staf verplicht is 
om aan dit verzoek gehoor te 
geven, tenzij heel specifieke 
uitzonderingen, die in de 
verordening genoemd worden, 
van toepassing zijn?

D66 Omdat de wet al bepaald dat er gehoord moet 
worden. Zie hiervoor art. 7:2 lid 1 Awb. 

5 Waarom is er besloten om begin 
2023 een aantal huisvestingswet 
gerelateerde bezwaarschriften 
regionaal te laten verlopen en 
laten behandelen door 
Amsterdam. Zijn er meerdere 
gemeenten die dit door 
Amsterdam laten behandelen en 
waarom hadden wij dit eventueel 
niet samen met de Duoplus 
kunnen behandelen.

NB Op 16 januari 2023 is het nieuwe 
woonruimteverdeelsysteem voor sociale 
huurwoningen (het puntensysteem) in werking 
getreden. Samen met 13 andere gemeenten 
hebben we gemeente Amsterdam gemandateerd 
om bezwaar en beroep van de 
woonruimteverdeling voor ons af te handelen. Wij 
hebben het afhandelen van bezwaar en beroep 
overgedragen aan Amsterdam omdat een centrale 
afhandeling efficiënter en goedkoper is dan een 
lokale en er vindt op deze manier in de regio een 
consistente en eenduidige afhandeling plaats (zie 
het collegevoorstel van 6 december 2022 met alle 
bijlagen voor een uitgebreidere uitleg).


